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Aan het College 
Aan de leden van de Raad 

Bijgaand treft u schriftelijke vragen aan van de fractie van Inwonersbelangen inzake verkeerssituatie Barwoutswaarder. Conform 
het Reglement van Orde heeft het college dertig dagen (17 juni 2015) om de vragen te bantwoorden. 

Met vriendeli jke groet, 

Erwin Geldorp | raadsgrīffier | Gemeente Woerden 
en interim-raadsgriffier | Gemeente Oudewater 
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Inwonersbelangen M 
Aan: College van Burgemeester en Wethouders van de Gemeente Woerden 

Van: Fractie Inwonerbelangen 

Betreft: Art. 40 vragen verkeerssituatie Barwoutswaarder 

Woerden, 17 mei 2015 

Geacht College; 

Inwonerbelangen heeft kennis genomen van de aandacht die de bewoners van 
Barwoutswaarder vragen voor de verkeerssituatie op de weg Barwoutswaarder -en de 
consequenties ervan voor de verkeersveiligheid, de kwaliteit van de weg en de berm- en 
de zorg die men uitspreekt m.b.t. het ontstaan van schade aan woningen. Dit hebben de 
bewoners in een brief van 12 mei j . l . opnieuw aah ons laten weten. 

Het is Inwonersbelangen helder dat de situatie niet makkelijk op te lossen valt. Echter 
helemaal niets doen is ook geen optie. Daarom heeft Inwonersbelangen de volgende 
vragen aan het College: 

1. Onderkent het College de situatie zoals omschreven door de bewoners in hun 
brief aan de Raad en verwoordt bij hun inspreken tijdens de 
Commissievergadering? 

2. Het frequente vrachtverkeer van en naar het industrieterrein Nieuwerbrug is een 
gegeven. Welke duurzame lange termijn oplossingen staat het College voor en 
op welke termijn denkt het College die te kunnen realiseren? 

3. Welke ad hoe oplossingen stelt het College voor om de tijd naar de structurele 
oplossingen te overbruggen? 

4. Hoe en wanneer gaat het College het overleg met de bewoners vorm geven? 

Namens de fractie Inwonersbelangen; 

Kees Weerelts; fractie assistent 


